
Styremøte - ekstraordinært ifm.
skitinget Bodø
tor. 30 mai 2024, 20:00 - 21:00

Teams

Deltakere
Styremedlemmer
Erik Solberg, Hege Moltzau, Martin Synstad Andersen, Åslaug Skøien Varsi, Erlend Munkeby, Heidi Tjernshaugen

Fraværende: Ingvar Sperstad, Bjørn Araldsen, Fred Solvik, Haakon Haarde, Ådne Midtlin

Ansatte
Ingunn Fossmellem, Thor Gjelsvik

Møteprotokoll

1. Skiting i Bodø - gjennomgang av saker
Skiting i Bodø – gjennomgang av saker

Skitinget arrangeres i Bodø 6.-9. juni 2024. Det er grenfagmøter 6.-7. juni 2024 og selve tinget 8.-9. juni 2024.
Tingdokumentene ble lagt ut lørdag 25. mai 2024. Skitinget vil bli streamet slik at de som har lyst kan følge
tingforhandlingene.

Det ble gjort en gjennomgang av alle sakene som skal opp på Skitinget 2024. 

Akershus har tidligere foreslått Vegard Ulvang som ny LK leder. Valgkomiteen har ikke innstilt Vegard. Han
ønsker ikke å bli fremmet som benkeforslag.

- Forslag fra skistyret pkt. 8.1: Det foreslås å bygge en likviditetsreserve på 35 millioner over 2 år. 
Dette skal gjøres ved at:
• Opprettholde og sikre eksisterende kassekreditt på kr 15 mill.
• Likviditetslån tilbakebetalt fra VM-selskapet i 2025, kr 8 mill.
• NSFs andel av overskudd fra VM nordisk Trondheim 2025, kr 12 mill, disponeres til likviditetsreserve

Det anbefales også å bygge opp en økt arbeidskapital (og økt EK) på kr 13 mill neste to år, som kommer i
tillegg til likviditetsreserven. I praksis betyr det å budsjettere med større driftsoverskudd i 2024 og spesielt i
2025, enn hva som ligger til grunn i resten av langtidsbudsjett-perioden.

Akershus støtter forslaget fra skistyret.

Forslag fra skistyret pkt. 8.2 Overordnede skipolitiske føringer for bredde- og rekrutteringsarbeidet
Det foreslås 22,2 mill. som er prioritert i langtidsbudsjettet, som er en videreføring av 60/40-fordelingen for
forbund/krets. Det skal nedsettes et utvalg som skal avklare videre finansiering og organisering av
Skiklubbutviklerprosjektet. Utvalget skal inkludere representanter fra kretser og Skistyret.

Akershus støtter forslaget fra skistyret om å nedsette et utvalg.

Forslag fra skistyret 8.3 Oppfølging vedtak funksjonstid fra 2022
Skistyret ønsker ikke innføre funksjonstidavgrensning. 
Akershus vil foreslå at dette tas inn i forslag 12.9 (forslaget til Akershus) 

9 SKIFORBUNDET VIL! – STRATEGIDOKUMENT (/LANGTIDSPLAN 2024-2028)
Kan det være aktuelt å foreslå en utsettelse av å vedta denne planen pga. dårlig prosess, lite konkret?

Beslutning
Erik Solberg
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10 BUDSJETT 2024-2028
Det settes sin lit til at VM 2025 skal gi et godt overskudd. Det legges opp til et overskudd hvert år i perioden
2024-2028.

11 FASTSETTELSE AV AVGIFTER
Det foreslås at deltakeravgiften (til krets) prisjusteres. 
Akershus støtter forslaget fra skistyret.
Det har kommet innspill fra arrangører at startkontingenten er for lav. Dette må tas opp i grenmøtene slik at
grenene spiller dette inn i skistyret som har myndighet til å vedta dette.

12.1 Mandat Etisk komite, fra Etisk komite
Det foreslås at komiteen skal få sin plass i NSFs lov.
Akershus støtter forslaget

12.2 FIS Games, fra Oppland Skikrets
Økonomien rundt FIS Games er usikker, og det er viktig at fremtidige mesterskap ikke skal påvirke negativt
eksisterende søknader. Skistyret pålegges å jobbe videre med FIS Games med Lillehammerregionen som
søker.
Akershus støtter forslaget

12.3 Bruk av eventuelt overskudd VM på ski 2025, Nordiske grener, fra Sør-Trøndelag skikrets
Akershus støtter skistyrets forslag om at overskuddet skal inngå som en del av organisasjonens
økonomiske langsiktige fundament, som blant annet allerede bidrar til å muliggjøre en budsjettert
avsetning på kr. 22 mill. til Skiklubbutviklerprosjektet (SKU) i kommende strategiperiode.

12.4 Bærekraftig anleggsutvikling – bidra til kompakte, helårs anlegg for allsidig bruk flere timer i
døgnet og hele året, fra Sør-Trøndelag skikrets
Akershus støtter forslaget til Sør-Trøndelag.

12.5 Mobile skileikanlegg som forretningside, fra Sør-Trøndelag skikrets
Akershus støtter forslaget til Sør-Trøndelag.

12.6 Lovendring angående ansvar for bredde- og rekrutteringsarbeidet i NSF, fra Oppland skikrets
Akershus skikrets støtter ikke forslaget fra Oppland, men vil foreslå at dette tas inn i forslaget fra
Akershus.

12.7 Opphør av prosjekt for Skiklubbutviklere i alle skikretser for å legge dette under
Rekrutteringsavdelingen som faste stillinger, fra Oppland skikrets
Akershus støtter forslaget om at skiklubbutviklerstillingene skal bli faste stillinger.

12.8 Fordeling av Post 3 midler tildelt NSF for finansiering av bredde- og rekrutteringsarbeidet, fra
Oppland skikrets
Akershus støtter skistyrets forslag om at Skistyret vurderer om modellen for internfordeling fra 2023
skal videreføres, eller om det skal gjøres endringer.

12.9 Det gjennomføres en total organisasjonsgjennomgang i Norges Skiforbund, fra Akershus
skikrets
Vårt forslag ser ut til å ha støtte både i skistyret og blant kretsene. Akershus vil vurdere om vi skal fremme
forslag om at det skal være et ekstraordinært ting i perioden for å gjøre vedtak i denne saken.

12.10 Skistyrets sammensetning og NSFs overordnede organisering, fra Oslo skikrets
Akershus vil foreslå at dette tas inn i vårt forslag (12.9).

12.11 Kostnadskutt og reduksjon av godtgjørelse for tillitsvalgte, fra Hordaland skikrets
Akershus vil foreslå at dette tas inn i vårt forslag (12.9).

13 Forslag til lovendringer
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Ingen innvendinger.

14 Valg
Ingen kommentarer.
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